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ro [EEN

BER aie een korte notitie die we agenderen voor het BTC van later vandaag.

Groet,

5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van VWS

(1l§ 5.1.2e

van:[EREDBEREXN@ ninvws o>
Datum: donderdag 01 apr. 2021 9:38 AM

IEEE @winvws.ol> IEEE)EXE© minvws o>.IESEDN

)<SEEETI@ minvws ol.ICKETN) <BRERETI  ninvws o>.

Helemaal goed Wil je vanuit MT MEVAmea schakelen? Z1) zit in het BTC zoals je weet en heeft COVID in

haar portefeuille.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEECN)EEE6 ninvws ol
Datum: donderdag 01 apr. 2021 8:27 AM

Onderwerp: RE: inventarisatie departementale herstelplannen

We zijn hier inderdaad op aangehaakt. Afgelopen maandag is de ACC akkoord gegaan met oprichting van deze nieuwe

werkgroep bij DGSC-19. De LT1-werkgroep haalt de herstelplannen uit de samenleving op terwijl deze nieuwe werkgroep de

plannen bij de ministeries bij elkaar brengt (buiten vs. binnen). Ook ik zie hier veel overlap met de nog te starten projectgroep
waar de BR afgelopen vrijdag mee akkoord is gegaan.
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Het lijkt me goed dat deze interne projectgroep zowel de aansluiting van het LT1-traject als de nieuwe werkgroep op de interne

trajecten cosrdineer: JIERETREEn
ik zullen hier binnenkort ook over verder praten en bekijken wat volgens ons een goede

aanpak hiervoor is. We komen daarmee nog bij jullie op de lijn.

Voor de inventarisatie van de interne trajecten (waar in onderstaande mail om gevraagd wordt) bekijk ik nog met het CTC of we

dit vandaag nog in de BTC kunnen herhalen.

Groeten,

ver:IEE) EET civ:

Verzonden: woensdag 31 maart 2021 22:24

Aan: 5.1.2e ) <ERZEEN @ minvws.nl>;

CC: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>;

Onderwerp: FW: inventarisatie departementale herstelplannen

al oz
5.1.2e

Zijn jullie hierop aangehaakt cg kunnen jullie dit oppakken? Houdt verband met jullie lange termijn werkgroep. De te

beantwoorden vraag lijkt me bij uitstek iets voor de werkgroep waar BR vrijdag akkoord mee is gegaan.

Dit loopt nu via DOC dus via CTC-ers van pdcl19 denk ik. Goed om daar even te kijken hoe dit wordt uitgezet binnen VWS. De

deadline is erg kort.
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